
Zápisnica                        
               zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu  
                                            dňa 11.04.2018 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin Nebesník , prítomných oboznámil s 
programom zasadnutia: 
1.Stav a priebeh súťaží v jarnej časti súťaže MFK Michalovce    
2. Informácia o stave stredného a vysokého školstva v meste  
3. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2018 
4. Rôzne   
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  
 
Prítomný: Mgr. Martin Melnik, tréner MFK Michalovce 
 
 

  R O K O V A N I E 
 
1.Stav a priebeh súťaží v jarnej časti súťaže MFK Michalovce, informáciu podal Mgr. Melnik.  
Zimná príprava v domácich podmienkach. Umelá tráva vo veľmi zlom stave. Regenerácia 
prebieha na Zemplínskej šírave a v mestskej plavárni. 
U 19 – pozitívum – doplnenie kádra- Begala, Kurminovský, Harurtunyan 
Zlepšenie výsledkov – zmena trénera 
6 kôl bez prehry  - 8.miesto 
U i7 – odchody hráčov – Novák (Žilina), Horváth (Prešov) 
U 16 - výsledky nezodpovedajú výkonu 
U 15 – nepodarilo sa prebojovať do nadstavby ( doplniť káder) 
U 14 – 2. miesto 
U 13 – 1. miesto 
U 12 – 1. miesto  
Prípravky halové turnaje – Poľsko, Maďarsko 
Reprezentanti – Bednár U19 
                             Vojtovič U19 
                              Vojtko U18 
                              Begala U17 
2.Informácia o stave stredného a vysokého školstva v meste  
2. Informácia o stave vysokého a stredného školstva v meste. Túto informáciu predniesla 
Mgr. Pregová. V meste pôsobí 9 stredných škôl: 
Škola v zriaďovateľskej pôsobnosti cirkvi-SOŠ sv. Cyrila a Metoda,sídlo: Tehliarska 2 
Súkromné stredné školy         -Súkromná hotelová akadémia, sídlo-Dufincova:Komenského 1  
Škola v zriaďovateľskej pôsobnosti OÚ Košice OŠ-Spojená škola na Školskej 12 
Zriaďovateľská pôsobnosť VÚC  -    SOŠT,Partizánska 1 

- Gymnázium P.Horova, Masarykova 1 
- Gymnázium osemročné, Ľ.Štúra 26 
- Stredná odborná škola obchodu a služieb, Školská 4 
- Obchodná akadémia, Kapušianska 2 



- Stredná zdravotnícka škola, Masarykova 27          
Vysoké školy-Ekonomická univerzita Bratislava-podnikovo hospodárska fakulta v Košiciach- 
Pedagogické pracovisko Masarykova 9, Michalovce 
                       -Vysoká škola zdravotníctva a soc. práce sv.Alžbety – detašované pracovisko bl. 
Metoda D. Trčku v Michalovciach, Partizánska 23          
Podrobné informácie o pobočkách vysokých škôl v Michalovciach sú v prílohe zápisnice. 
3. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2018 bol predložený predsedom komisie. Činnosť 
komisie bude ukončená v mesiaci novembri z dôvodu komunálnych volieb. 
Plán práce bol takto schválený členmi komisie.  Je v prílohe zápisnice.          
4. Rôzne   
Na predchádzajúcom zasadnutí KŠMaŠp požiadala RNDr. Sidivárová o vysvetlenie možnosti 
využívania diétneho stravovania v školských jedálňach pri MŠ a ZŠ. Rodič Ing. Martin Kantor 
predniesol túto požiadavku na zasadnutí MsZ a komunikáciu s Odborom školstva poslal 
všetkým poslancom MsZ. Keďže dcéra p. Kantora je žiačkou ZŠ P.Horova vedúca OŠaŠp 
požiadala riaditeľa ZŠ, aby prerokoval požiadavky s p. Kantorom a vedúcou ŠJ a oznámil 
písomne OŠaŠp riešenie tejto situácie. Na rokovaní bol dohodnutý  postup:   

1. Stretnutie rodičov s požiadavkou diétneho stravovania 
2. Riešenie vzniknutej situácie 
3. Pri rešpektovaní možností školskej kuchyne nájsť uspokojivé riešenie 
O výsledkoch rokovania bude informovať riaditeľ školy OŠaŠp. 

Ďalej sa informovala o možnosti využívania logopéda v MŠ, na základe požiadavky riaditeliek 
MŠ. K tejto téme sa vyjadrilo aj MŠVVaŠ, Dr. Hajduková, ktorá upozornila, že v MŠ môže 
s deťmi pracovať iba logopéd, ktorý je kmeňovým zamestnancom  zariadenia výchovného 
poradenstva a prevencie. Nemôže to byť forma krúžkovej činnosti, nevykonáva sa ako 
skupinová činnosť. Musí byť urobená logopedická depistáž, ktorej prechádza žiadosť a súhlas 
rodiča. CPPPaP v Michalovciach momentálne nedisponuje logopédom. 
Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Mgr. Martin Nebesník v.r. 
                                                                                                       predseda  komisie   
Zapísala: Mgr. Juliana Pregová 
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